
 

 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 22. 06. 2021 

 

 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 

doručení Vyřizuje 
Termín  
splnění Poznámka 

4-1/21 M. Hiršová 
K předkupnímu právu na chatky v areálu u Pastvického rybníku, 
problematice jejich provozování a technickému stavu. ústně - - 

Informativní 
zpráva 

k projednávanému 
materiálu č. 3/16 

4-2/21 M. Jánská 
K revitalizaci sídliště Hlouška, rekonstrukci bytů a celkovému plánu 
budoucích prací.  ústně 

Mgr. S. 

Doušová 
- 

Odpovězeno na 
ZM 

4-3/21 L. Frankovicová 
K údržbě dětských hracích prvků – čištění skluzavky v parku pod 

Vlašským dvorem a buxusu u památníku Národního odboje. 
ústně 

Mgr. S. 

Doušová 
- 

Odpovězeno na 
ZM 

4-4/21 M. Suchánek 
K zeleni, toaletám v parku pod Vlašským dvorem, k lavičkám a 
k využívání oficiálních sociálních sítí města. písemně 

Mgr. S. 

Doušová 
7. 7. 2021  

4-5/21 J. Kraus K sekání trávy v okolí cyklostezky Ústně Ing. Janál - 
Odpovězeno na 

ZM 

4-6/21 M. Suchánek  Ke kontrolám KV a umožnění jejich provádění Písemně 

Ing. M. 

Suchánek – 

tajemník 

7. 7. 2021  

4-7/21 M. Suchánek K parku pod Vlašským dvorem – trávník, toalety, lavičky a občerstvení Písemně 
Mgr. S. 

Doušová 
7. 7. 2021  

 

 



 Monika Hiršová, občanka města 

 

Občanka města vystoupila jako jednatelka společnosti Komel reality nejprve v krátkosti 
tuto firmu představila s tím, že spolupracují s firmou Philip Morris. Má zájem o koupi areálu 
u Pastvického rybníku s tím, že firma si ze zájemců vybrala právě tuto firmu vzhledem k 

dlouhodobě spolupráci. Přišla z důvodu, že chatky v areálu stojí na pozemku města, které 
tak na ně má předkupní právo. Nedílnou součástí případné kupní smlouvy je i smlouva 
nájemní, protože Philip Morris areál využívá již historicky pro své zaměstnance a hodlá v 
tom pokračovat minimálně v následujících pěti letech s tím, že pronajímatel bude zajišťovat 
služby, údržbu i investice. V posledních letech přitom do areálu nebylo investováno, není 
zde hygienické zázemí, dětské hřiště je nevyhovující, je nutné opravit molo a čekají zde 
další investice, které bude muset pronajímatel hradit pro spokojenost návštěvníků. 
Vyzdvihla příjemné prostředí areálu s tím, že si přeje zachovat duch místa. Městu nabídla 
programy pro kutnohorské školní děti. Připomněla, že část pozemků je společnosti Lesy 
ČR, která se podle jejího prohlášení vzdala svého předkupního práva ve prospěch její firmy.  
Starosta města Josef Viktora poděkoval za vystoupení a uvedl, že se o bodu možného 
uplatnění předkupního práva na diskutovaný areál bude jednat v následném programu. O 
případném vzdání se předkupního práva musí rozhodnout zastupitelé. Pokud budou chtít 
být zastupitelé ještě informováni, nabídl paní Hiršové možnost účasti na dalším jednání. 
Konkrétní dotaz nevznesla. 

 

 Miroslava Jánská, občanka města  

 

Paní poděkovala za odpovědi na minulý dopis i opravu silnic s tím, že ale jeden problém 
(díra v silnici) zůstává stále nevyřešen. Zeptala se na průběh revitalizace, obává se, aby 
zamýšlené dva miliony na investice do této oblasti částečně nepropadly nebo aby nebyly 
investovány jen do Průmyslováku a na školce, když je třeba opravit celé sídliště. Zmínila 
odpovědi zastupitelů, které komentují opravy kontejnerových stání nebo laviček v rámci 
revitalizace a dotázala se, proč není komplexní plán revitalizace a chybí jí komunikace 
města. Zajímala se o to, co konkrétně je zahrnuto pod pojmem “investice do Hloušky”, zda 
je investice do sídliště i oprava nájemních bytů, z nichž město přijímá peníze. Kolik bylo 
investováno v minulých letech a proč se část peněz z nájmů nevrací do sídliště. Bez plánu 
se nebude podle jejího názoru nic dělat a přitom ceny stoupají. Zeptala se, koho má volat 
při vyjetí kontejneru z kontejnerového stání. Požádala o odpověď pokud možno na místě. 
Přála si odpověď na otázku, v jakém horizontu bude zpracovaná územní studie na 
prostranství kolem Tesca i s ohledem na 400.000 Kč, vyčleněných na parkoviště – 

nepropadnou tyto finance? Nakonec poděkovala za opravu nerovností na komunikaci v 
Puškinské ulici.  
Odpověď na místě: Odpověděl starosta města, který se nedomnívá, že by město 
nekomunikovalo, nicméně předal slovo paní místotarostce.  
Místostarostka města Silvia Doušová konstatovala, že se dotazy neustále opakují, proto na 
ně také stále stejně odpovídá. Situaci projednávala s panem architektem Kremlou, ale 

projektů je velké množství, proto trvá déle příprava odpovídajících podkladů, na nich 
spolupracuje i pan architekt Jánoš. Až po této přípravě bude možné vypsat výběrové řízení 
na projektanta. Je navíc již připravena studie. Revitalizace sídliště přitom nejsou jen ulice, 
jde o celkovou obnovu včetně opravy bytového fondu. Například opláštění Tylova divadla 
je součástí revitalizace sídliště. Nemůže se pozornost soustředit jen na dětské hřiště a 
podobně. Paní místostarostka zdůraznila například rekonstrukci osvětlení. Uvedla, že 
oprava jednoho bytu může představovat až milion korun a nájmy jsou na úrovni i kolem 
10.000 Kč, proto je návratnost dlouhá. Ohledně kontejnerového stání je třeba volat 
Technické služby nebo požádat někoho ze sousedů. Finance na parkoviště jsou vázány 
studií v návaznosti na územní plán, jde také o problémy s vlastnictvím části pozemků, 
které by bylo třeba do studie zapracovat. Jde o několikaletý proces.  
Martin Suchánek poděkoval paní Jánské za příkladné chování občana, který se zajímá a 
chodí na zastupitelstvo a požádal, aby se na zářijovém zastupitelstvu projednal plán 
revitalizace Hloušky – podle jeho názoru jsou části sídliště v havarijním stavu.  
 

Kateřina Daczická odpověděla za Osadní výbor Hlouška a poskytla informaci, že proběhla 
schůzka s architekty Jánošem a Kuklou, studie je hotová včetně Průmyslováku, zázemí pro 
seniory, malé i velké děti. Brzy bude rozesláno do osadního výboru a bude se projednávat.  
 



 

 

 Lenka Frankovicová, členka ZM 

 

Dotaz: Zastupitelka tlumočila dotaz občanů, týkající se čištění skluzavky v parku pod 

Vlašským dvorem. Dále se ptala na stav buxusu u památníků Národního odboje. Odpověděl 
starosta města Josef Viktora s tím, že na buxus byl upozorněn, je to ostuda, nešlo jen o 
buxus. Technické oddělení již dostalo za úkol místo upravit.  
Odpověď na místě: Odpověděla i vedoucí technického oddělení paní Štolbová. Sdělila, že 
zmiňované buxusy byly napadeny a uschly. Technické služby je odstraní a v těch místech 
vysadí letničky. Ohledně skluzavky provozuje správu parku společnost Technické služby a 
pracovníci budou upozorněni, že je vhodné kontrolovat i tento hrací prvek. Místostarostka 
uvedla, že není obvyklé, aby byly čištěny skluzavky, nicméně bude na to více dbáno. 
Zastupitel Martin Suchánek ocitoval ze zákona část, která ukládá městu pečovat o 
bezpečnost a čištění hracích prvků – jistě s ohledem na počasí.  
 

 

 Martin Suchánek, člen ZM 

 

Dotaz: Martin Suchánek přednesl dotazy občanů, týkající se stavu trávníků v parku, 

zároveň upozornil na zavřené toalety, což znepříjemňuje pobyt v parku. Maminky si stěžují, 
že lavičky kolem vodních prvků jsou jen na sluníčku a je zavřené občerstvení. Dotazoval 
se, zda je nějaký manager, který má toto pod kontrolou a kdy bude zjednána náprava. 
Dále chtěl vědět, z jakého důvodu nejsou využívány oficiální sociální sítě města 
k informování občanů podobně, jako soukromé stránky a profily. Konstatoval, že informaci, 
kterou sdílela paní místostarostka na svém fb profilu, nebyla na oficiálním profilu města. 
Tajemník města konstatoval, že výběrová řízení jsou vždy zveřejňována minimálně na 
úřední desce města. Dotaz předal v písemné podobě.   
 

Odpověď: Zaslána písemně. 

 



 Josef Kraus, člen ZM 

 

Josef Kraus požádal vedoucího odboru investic Jiřího Janála, aby se vyjádřil k sekání trávy 
kolem nové cyklostezky. Rada města je napadána, že chod věcí špatně řídí. Proto chtěl 
odpověď, proč k takovému stavu dochází. Dále se ptal na stav procesu posilování rozpočtu 
právě na tyto účely.  
Odpověď na místě: Odpověděl Ing. Janál, že je s Technickými službami domluveno, že 
sekat tuto lokalitu budou, ale v první fázi zde bylo sekání trávy v těchto místech omezeno 
z důvodu nového trávníku, který nebylo vhodné ihned sekat a dále jde o skutečnost, že 
nikdy není možné posekat celé město v průběhu jediného týdne. Na cyklostezku se také 
dostane. Ing. Ohledně rozpočtu pro tuto oblast je třeba udělat komplexní změny, které by 
mohly proběhnout po prázdninách.  
 

 

 Martin Suchánek, člen ZM 

 

Zastupitel Martin Suchánek ocenil práci Kontrolního výboru a konstatoval, že funkce 
opozice je v podstatě stejná. Vidí příklady, kdy kontrola má smysl, ale jde o to, aby byla 

kontrola umožněna. Přečetl část písemné žádosti o odpovědi, směřované k tajemníkovi 
města Martinu Suchánkovi. 
Odpověď: Zaslána písemně  
 

 

 Martin Suchánek, člen ZM 

 

Zastupitel Martin Suchánek vznesl dotaz, adresovaný místostarostce města Silvii Doušové. 
Pral se jménem občanů města na stav trávníku v parku pod Vlašským dvorem, na toalety 
ve stejných místech, které jsou v současné době uzavřeny, což znepříjemňuje pobyt 
v parku. Dále konstatoval, že si maminky malých dětí stěžují na lavičky kolem vodních 
prvků, které jsou umístěny jen na sluníčku. Podotkl také, že je stále zavřené občerstvení.  
Odpoveď: Místostarostka města Silvia Doušová poznamenala, že odpovědi na uvedené 
dotazy zastupitel Martin Suchánek dostal již při zasedání Osadního výboru Šipší, nicméně 
mu budou znovu zaslány písemně.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 



 

Písemné odpovědi 
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